
Minnesanteckningar skolråd 230314 
Närvarande: 

Maja (2B), Malin H (6B, 2A), Maja (FA), Elin (5B, 3B), Anna Maria (6B, 3B, 1B), Suvi (3A, 1B) 

Arbetsformer 
Vi pratar om det som alltid gäller för vårt skolråd: 

• 2 ggr/termin 

• Minnesanteckningar på hemsidan 

• Aldrig enskilda elever, klasser eller medarbetare 

• Bollplank till skolan 

 

Nuläget på skolan 
• Aktiviteter 

- Fadderfamiljer; vi har börjat göra enkla aktiviteter i gruppkonstellationer där elever från alla 

årskurser ingår. Syftet är att bygga sammanhållning och trygghet – och ha roligt! 

- Skridskodagar, innebandy mm 

- Nationella prov; nu är vi igång med NP i både åk 3 och 6 

• ”Enkätsäsong”; många enkäter under våren till elever, medarbetare och vårdnadshavare. 

Skolan tackar för att ni tar er tid och fyller i! 

• Planering inför mottagandet av nya elever och höstterminen 

• Många söker till Vänges f-klasser 

 

Frågor föräldrar önskar att vi tar upp i skolrådet 
- Skolmat 

Jonas berättar om frågor som kommer in. Matsedeln utformas för att vara varierad, välsmakande, 

klimatsmart och ekonomisk. Smaken är olika och skolan är en plats där man kan få möta nya 

maträtter. Skolköket lagar alltid så att det skall räcka till alla elever, och märker man att det går åt 

mer än förväntat av exempelvis pasta kokar man mer så fort det går. På skolan finns ett matråd som 

träffar kökspersonalen och kan framföra åsikter från eleverna. Ibland behöver köket ändra i menyn, 

utifrån råvarutillgång till exempel. Ambitionen är att alltid kommunicera detta till eleverna. 

Föräldrarådet är positiv till hur skolmaten fungerar i Vänge. ”Superbra mat!” Med det sagt kan det 

alltid finnas åsikter om maten.  

Information 
Skolan informerar på olika sätt om verksamheten. Löpande info kommer oftast i Unikum. På skolans 

hemsida finns mycket nyttig information om schema, kalendarium, ledighetsblanketter mm.  

Föräldrarådet tror att vi kan informera bättre om vad som faktiskt finns på hemsidan, det kan 

underlätta. Infon via Unikum upplevs som bra, och informationen är regelbunden och strukturerad. 

Man undrar över att man ibland får dubbla notiser för samma meddelande. Jonas vet inte om det 

handlar om det är de egna inställningarna man ställer in som vårdnadshavare, eller om det handlar 

om hur skolan distribuerar. Man önskar dock att infon alltid kommer som mejl också, eftersom det 

har man oftast bättre koll på. 

Vi på skolan gillar Unikum bland annat för att vi ser också om man läser/tagit emot informationen. 



 

En svårighet vi på skolan har är att Fritids inte får in svar på utskicken om barnen skall vara på Fritids 

på lov. Det tar mycket onödig tid för personalen. 

 Hur kan vi förändra detta? Kan vi göra en fysisk påminnelse (”kvitto”) eller något som eleven får med 

sig hem och sätter upp på kylskåpet och som man tar ner när de fyllt i enkäten? Påminna även i 

veckobreven, som läraren skickar ut?  

Övriga frågor 
• Nobel – hur tänker vi kring förskoleklass? Vi har inget pris till f-orna för vi ser inte att de fixar 

att vissa får pris, och andra inte. Det får vara en morot till man kommer upp i ettan, och vi 

försöker förbereda dem för detta. 

• Bokfynd – hur vill skolan jobba med det? Bokfynd har vi på mellanstadiet och det innebär att 

läsa en bok, redovisa och göra det kreativt.  En del upplever att det blir väl omfattande, 

medan andra tycker att det är jätteroligt; det gäller för många aktiviteter att upplevelsen är 

olika hos eleverna, såklart. Vi på skolan utvärderar regelbundet vår undervisning och våra 

aktiviteter, och det gäller även bokfynd. 

• Disco? Skulle det vara möjligt att göra ett mellanstadiedisco t ex? Tål att tänka på. Vi tar med 

oss det, i så fall skulle vi behöva ha föräldrar som ställer upp och anordnar.  

• Mello och Talang Kom gärna på Fritidsmello etc! Inbjudan kommer! 

• Finns det medel till vikarie när lärare är frånvarande? Ja, men ibland är det svårt att få tag på 

vikarie; särskilt med kort varsel. Läget har dock förbättrats. 

• Det skulle vara roligt att få mer info om vad de gör på Fritidsklubben. Kan Fritidsklubben 

komma och berätta hur det funkar?  

 

Vid tangenterna 

 

Jonas Olsson, rektor 


